
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 271

Vil ministeren oplyse, hvor mange kontanthjælpsmodtagere, der årligt går direkte fra kon-

tanthjælp til folkepension, hvor lang tid de har været på kontanthjælp inden overgangen til

folkepension, og hvad den sociale og uddannelsesmæssige baggrund er for de personer,

der går direkte fra kontanthjælp til folkepension? Der ønskes en fordeling på kommuner

pr. 31. december 2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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